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BRM.0002.2.2025.PB 

Protokół Nr XI/25 

Rady Miejskiej w Szydłowcu 

z dnia 19 lutego 2025 r. 

 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Regionalnego Centrum Biblioteczno-

Multimedialnego w Szydłowcu ul. Kolejowa 9B. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych  

Udział wzięli: burmistrz Artur Ludew, zastępca burmistrza Aneta Furmańska, skarbnik Iwona 

Czarnota, radca prawny Aneta Woźniak oraz osoby zaproszone. 

 

Ad 1. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka otworzyła sesję, powitała zebranych 

i przewodniczyła obradom.  

Poinformowała zebranych, że obrady Rady Miejskiej w Szydłowcu są transmitowane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Państwa uczestnictwo w Sesji Rady Miejskiej 

jest w pełni dobrowolne. Uczestnicząc w obradach Rady Miejskiej wyrażacie Państwo zgodę 

na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w tym wizerunku. Nagrania 

zapisane na nośnikach danych będą archiwizowane zgodnie z obowiązującymi w tym zakresie 

przepisami prawa. Osoba, której dane są przetwarzane posiada prawo dostępu do treści swoich 

danych oraz prawo ich sprostowania, ma prawo wniesienia skargi do organu nadzorczego, tj. 

Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych, w przypadku gdy uzna, że przetwarzanie danych 

narusza obowiązujące przepisy prawa z zakresu ochrony danych osobowych.  

 

Przewodnicząca obrad poprosiła o potwierdzenie obecności radnych w systemie 

elektronicznym – załącznik nr 1 i nr 2 do protokołu.  

 

Ad 2. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Surdy odczytał porządek obrad:  

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu Nr  X/25 z dnia 22 stycznia 2025 roku.  

4. Informacja z prac Burmistrza pomiędzy sesjami. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa 

Zdziechów i części obszaru sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec; 

2) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru – Strefa historycznego 

centrum S1 w mieście Szydłowcu; 

3) przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2025 w Gminie 

Szydłowiec; 

4) przyjęcia Programu „Złota Rączka dla Seniora” w Gminie Szydłowiec; 

5) przyjęcia „Szydłowieckiego Programu Drogowego na lata 2025-2027 z perspektywą do 

2029 roku”; 

6) przekazania do załatwienia skargi na pracowników Urzędu Miejskiego w Szydłowcu. 
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6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad 3. 

Przewodnicząca obrad Jadwiga Kopycka poinformowała, że protokół Nr X/25 z dnia 

22 stycznia 2025 roku wyłożony był do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w obowiązującym 

terminie. Do dnia sesji nie zgłoszono uwag i wniosków. Wobec powyższego zaproponowała 

przyjęcie protokołu bez odczytania. 

 

Przewodnicząca obrad poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie w systemie 

elektronicznym - załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad 4. 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew przedstawił informację z prac Burmistrza Szydłowca 

pomiędzy sesjami Rady Miejskiej w Szydłowcu od 22 stycznia do 18 lutego 2025 roku. 

We wspomnianym okresie wydano 14 zarządzeń, których tytuły zostały odczytane. Przedstawił 

również informację odnośnie przekazanych projektów uchwał oraz realizacji uchwał podjętych 

na sesji w dniu 22 stycznia 2025 roku. Wszystkie uchwały zostały w ustawowym terminie 7 dni 

przekazane do właściwego dla nich organu nadzoru.  

 

Ad 5 ppkt 1. 

Inspektor Andrzej Darczuk przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego części obszaru sołectwa Zdziechów i części obszaru 

sołectwa Świerczek Gmina Szydłowiec /w zał. do prot./. 

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały– załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 2.  

Inspektor Andrzej Darczuk przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru – Strefa historycznego centrum S1 w mieście 

Szydłowcu /w zał. do prot./. 

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  
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Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Inspektor Andrzej Darczuk przedstawił uwagę nr 1 wraz z uzasadnieniem jej 

nieuwzględnienia.  

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym 

nieuwzględnienie przez Radę Miejską uwagi nr 1 – załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Inspektor Andrzej Darczuk przedstawił uwagę nr 2 wraz z uzasadnieniem jej 

nieuwzględnienia.  

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym 

nieuwzględnienie przez Radę Miejską uwagi nr 2 – załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały– załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 3. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu Krzysztof Kisiel 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2025 w Gminie Szydłowiec wraz z uzasadnieniem /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 8 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 4. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Szydłowcu Krzysztof Kisiel 

przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Programu „Złota Rączka dla Seniora” 

w Gminie Szydłowiec wraz z uzasadnieniem /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 



4 
 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 5. 

Specjalista Łukasz Szcześniak przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

„Szydłowieckiego Programu Drogowego na lata 2025-2027 z perspektywą do 2029 roku” wraz 

z uzasadnieniem /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Edukacji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Budżetu zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie.  

Komisja Rewizyjna zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Infrastruktury zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Ad 5 ppkt 6. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Albert Krzewiński przedstawił projekt 

uchwały w sprawie przekazania do załatwienia skargi na pracowników Urzędu Miejskiego 

w Szydłowcu wraz z uzasadnieniem /w zał. do prot./.  

 

Opinia Komisji w sprawie omawianego projektu uchwały: 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

 

Przewodnicząca obrad poddała pod głosowanie w systemie elektronicznym projekt 

uchwały – załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad 6. 

Radni nie składali interpelacji ani zapytań.  

 

Ad 7. 

Radny Albert Krzewiński zabrał głos w związku z wnioskiem, który złożył w imieniu 

mieszkańców ulicy Dworskiej i Kwiatowej pod koniec ubiegłego roku o zmianę organizacji 

ruchu na ulicy Dworskiej. Z uwagi na realizację inwestycji - remont drogi poprzez ułożenie 

nowej nawierzchni znacznie wzrosło natężenie ruchu, w tym również samochodów 

ciężarowych. Mieszkańcy proszą o wprowadzenie ograniczenia na tym odcinku ulicy – 

zmniejszenie prędkości i ograniczenia ruchu pojazdów ciężarowych do 8 ton masy całkowitej. 

Radny wyjaśnił, że otrzymał odpowiedź z Wydziału Gospodarki Komunalnej i Zarządu Dróg 

z informacją, że działania te zostaną podjęte z nowym rokiem. Radny zapytał, czy działania 

zostały podjęte oraz na jakim są etapie.  
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Burmistrz Szydłowca Artur Ludew odpowiedział, że zadanie zostało zlecone do realizacji 

Referatowi Zarządu Dróg w związku z czym zostanie opracowana organizacja ruchu. 

Rozważane jest wprowadzenie w tym miejscu strefy zamieszkania, która by całościowo 

potraktowała ten problem. Burmistrz stwierdził, że zadanie zostanie zrealizowane do końca 

pierwszego kwartału. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Maciej Kapturski zauważył, że problem który 

podejmuje na sesji jest ważny dla mieszkańców, władz oraz służb podległych Burmistrzowi. 

Jest to problem dość trudny i coraz bardziej zauważalny na terenie miasta i sołectw, a mowa 

o zaśmiecane środowiska. Radny ma na myśli głównie opakowania szklane, które są porzucane 

przez mieszkańców w różnych częściach miasta, a w szczegółowi w pobliżu sklepów 

z artykułami alkoholowymi. Problem ten jest coraz większy i coraz bardziej zauważalny 

pomimo tego, że jak widać w naszym mieście koszy i odpowiednich składowisk odpadów nie 

brakuje. Chciałby abyśmy wszyscy, a w szczególności służby komunalne bardziej się postarali 

w kwestii oczyszczania miasta z tych odpadów i nie tylko tych, ponieważ śmieci też zalegają 

przez dłuższy czas. Radny ma pełną świadomość, że jest to ciężkie do zrealizowania, dlatego 

wszystkich chciałby uczulić, aby reagować w takich sytuacji oraz aby wskazywać te miejsca, 

bo jest ich naprawdę sporo. Przede wszystkim chciałby zaproponować, aby w tym roku 

wszyscy, a w szczególności wydział promocji zwiększyli swoje wysiłki ku temu, aby takie 

sytuacje przedstawiać na forum publicznym, żeby przestrzegać mieszkańców przed takim 

działaniem. Radny zdaje sobie sprawę, że nie uzyskamy 100% efektu, jednak im bardziej 

będziemy przedstawiać mieszkańcom takie sytuacje, że czystość zależy nie tylko od służb, ale 

przede wszystkim od nas samych, to efekt osiągniemy. Poprosił Burmistrza o przedstawienie 

tego problemu wydziałowi promocji, aby wydział opracował strategię działania w takich 

sytuacjach, żeby to mocno nagłaśniać oraz poprosił, aby w tym zakresie uczulić służby 

komunalne. Drugą poruszoną kwestią była sprawa obecności sołtysów na sesjach. Zapytał, czy 

sołtysi nie mają w swoich sołectwach problemów, spraw do załatwienia, które należy poruszyć 

na sesji. Na 22 sołectwa na sesji obecnych jest 6 sołtysów. Zaapelował do sołtysów, aby częściej 

bywali na sesji. 

 

Burmistrz Szydłowca Artur Ludew odnosząc się do pierwszej poruszonej sprawy poprosił 

Wiceprzewodniczącego o wyszczególnienie najlepiej na piśmie miejsc gdzie była zgłoszona 

prośba o interwencję i nie została ona wykonana oraz ewentualne wskazanie tych miejsc gdzie 

taka interwencja jest potrzebna. Dodał, że służby gminy regularnie opróżniają kosze oraz 

obsługują tereny miejskie w związku z tym być może tereny o których mówi 

Wiceprzewodniczący nie są terenami miejskimi, ponieważ w mieście mamy również tereny 

prywatne, należące do Wspólnot czy Spółdzielni Mieszkaniowej, tak więc są to tereny gdzie 

nie tylko zarządcą jest Gmina Szydłowiec. Burmistrz odnosząc się do służb promocyjnych 

zauważył, że za każdym razem gdy spotykamy się z aktami wandalizmu czy innymi sytuacjami 

wymagającymi publicznego nagłośnienia to oczywiście jest to nagłaśniane. Na zakończenie 

dodał, że przekaże informację do Wydziału Turystki, Informacji i Promocji, że jeśli będą takie 

sytuacje, które będą wymagały nagłośnienia, to żeby to podawać w naszych mediach 

społecznościowych.  
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Maciej Kapturski zgodził się z Burmistrzem, że 

działalność służ jest zauważalna, miasto nie jest tak zabrudzone jak inne tereny w innych 

miejscowościach. Natomiast zgłosił problem z nagłaśnianiem tych sytuacji głównie 

z zaśmiecaniem miasta, bo jak wiadomo akty wandalizmu również mamy i jak już Burmistrz 

podkreślił słusznie jest to wskazywane w mediach przez wydział. Niestety pomimo tego, że 

kosze są to mieszkańcy chyba nie są świadomi, że o środowisko trzeba dbać, mamy trudne 

czasy w których musimy nauczyć się oszczędzać oraz dbać o środowisko. Wiceprzewodniczący 

podziękował za działalność która już jest oraz poprosił, aby jeszcze mocniej podkreślić 

w mediach że miasto pilnuje porządku i nie zgadza się na takie działanie mieszkańców. Jeśli 

chodzi o wskazanie zaniedbanych miejsc, które wymagają interwencji to Wiceprzewodniczący 

zgłosi je po raz kolejny Naczelnikowi Wydziału Komunalnego.  

 

Ad 8. 

Na tym porządek XI sesji został wyczerpany. 

 

Przewodnicząca obrad wypowiadając formułę „Wysoka Rado, zamykam XI sesję Rady 

Miejskiej w Szydłowcu” zamknęła XI sesję Rady Miejskiej w Szydłowcu. 

 

Czas trwania sesji od godz. 1300do godz. 1355. 
 

Rada podjęła uchwały: XI/46/25, XI/47/25, XI/48/25, XI/49/25, XI/50/25, XI/51/25. 

 

Głosowanie w głosowaniu jawnym odbyło się poprzez system do głosowania i transmisji 

DSSS. Operatorem systemu była Paulina Bednarczyk. 

 

Protokołowała: 

Paulina Bednarczyk 

 Przewodnicząca Rady Miejskiej 

 

        Jadwiga Kopycka 

 


